
Sarri� reclama a Hinojosa que avanci en l'elimininaci� de les

males olors i els sorolls

L'Ajuntament ha traslladat un requeriment a l'Of icina de Gesti� Ambiental

Unif icada perqu� faci supor t t�cnic

L'Ajuntament de Sarri� de Ter [http://www.diaridegirona.cat/tags/ajuntament-de-sarria-de-ter.html]i els ve�ns

reclamen a l'empresa Hinojosa [http://www.diaridegirona.cat/tags/hinojosa.html]que avanci en l'adequaci� de la

f�brica i elimini def initivament els sorolls i les males olors.La petici� va ser en una nova reuni� de la comissi� de

seguiment de les millores ac�stiques que ha d'aplicar l'empresa i, que est� formada per representants de l'equip

de govern i de l'oposici� i una representaci� dels ve�ns, aix� com de l'equip directiu d'Hinojosa.

El primer tinent d'alcalde, Narc�s Fajula, ha explicat a R�dio Sarri� que recentment s'ha fet una visita a les

instalálacions i, tot seguit la reuni�, en qu� l'Ajuntament va informar que es far� un tercer control ac�stic. Segons

Fajula, aquests seguiments es fan peri�dicament, per comprovar el grau de soroll en relaci� amb les mesures de

correcci� que es vagin prenent. Aquest �s el control que fa cada dos mesos l'Ajuntament, i que ara tamb� ha

encarregat un nou estudi ambiental a un equip d'ambient�legs, amb l'objectiu d'eliminar les males olors que

provoquen queixes dels ve�ns.

L'Ajuntament tamb� ha traslladat un requeriment a l'Of icina de Gesti� Ambiental Unif icada de la

Generalitatperqu� doni supor t t�cnic per resoldre la problem�tica de les males olors, segons ha informat la

mateixa emissora, donat que l'atorgament de la llic�ncia ambiental def initiva correspon a aquest organisme.

A la reuni� de seguiment tamb� es va acordar que es far� un control exhaustiu del car tr� que entra a la f�brica

com a primera mat�ria per comprovar com hi arriba.Una altra mesura ser� una b�stia a la web municipal de

l'Ajuntament on es penjaran tots els informes, controls i passos que es vagin fent, per tal que tots els ve�ns hi

pugui accedir.

L'Ajuntament tamb� ha avan�at que despr�s de vacances es convocar�una nova audi�ncia p�blica amb els

ve�ns.El consistori ja ha informat l'empresa que es va acabant el per�ode d'adaptaci� i que far� complir totes les

normatives relatives a les mol�sties als ve�ns. Unes mol�sties en les quals posar� tots els esfor�os per tal que

puguin desapar�ixer def initivament, segons l'Ajuntament.

A l'Audi�ncia p�blica que es va fer al mar� es va acordar la creaci� d'una comissi� de seguiment del



calendari,que va presentar la mateixa empresa per minimitzar les mol�sties als ve�ns.

Font del document:

http://www.diaridegirona.cat/girona/2017/07/11/sarria-reclama-hinojosa-que-avanci/856034.html?utm_source=rss


